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Fremmødte: 18 husstande af 52. 
 
Formanden bød velkommen i Ramsømagle forsamlingshus. 
 

1. Bestyrelsens forslag til dirigent, Bo (33), blev valgt, foruden den foreslåede referent, Peter (37), 
blev valgt. 
 

2. Dirigenten konstaterede, at Generalforsamlingen var indkaldt i tide før den vedtægtspligtige var-
sel, så generalforsamlingen var fuldt ud beslutningsdygtigt. 

Formandens beretning er vedlagt dette referat. 
Kommentarer til beretning: 
- Johnny (43): Der findes sponsorer til legeplads på det grønne fællesområde, hvilket dog 
ikke var hele bestyrelsen bekendt, foruden orientering om disse sponsorer kun er sket 
mundtligt. Bestyrelse går i dialog med Johnny om at få en oversigt hvem sponsorerne er 
og hvor meget cirka de vil bidrage med. 
- vedrørende snerydning – har det været nok eller ikke?  Meget delte meninger. 
- vedrørende byggevejen – hvem benytter den og hvor meget. Der køres for hurtigt? 
- vedrørende Fælles havedag – Enighed om at der koordineres med Andelsforeningen, 
som har 2 dage: 1. søndag i maj og 1. søndag i september. 

Herefter blev formandens beretning godkendt af alle. 
 

3. Godkendt af alle.  
 

4. Godkendt af alle. 
 

5. Der var indkommet rettidigt 5 forslag fra Patrick (107): 
- Regelsæt eller skriv omkring tidsrammer for brugen af støjkilder, f.eks. elektriske eller motori-
serede arbejdsredskaber, både på hverdage og i weekender. 
Svar: Det er fastlagt i foreningens vedtægter, nemlig §14. 
- Nedsætte udvalg der skal arbejde på at få prisen for belysning ned. 
Svar: Bestyrelsen påtager sig igen at tjekke med DONG, hvilke muligheder vi har. 
- Ingen speedbump eller form for chikane/hastighedsnedsættende foranstaltninger. Dog bør der 
sættes en form farthindring ved ”rundkøslen” i etape 3, da det er konstateret, at der køres meget 
stærkt til tider. 
Svar: Bestyrelsen påtager at kontakte Erik Svendsen om at f.eks. at placere nogle store sten 
nogle passende / hastighedsnedsættende steder.  
- Nedsætte udvalg for opstart af legeplads på det grønne fællesområde. 
Svar: Bestyrelse er i gang med forskellige tiltag. 
Udarbejdelse af bedre hjemmeside. 
Svar: Bestyrelsen er allerede godt i gang med at oprette ny hjemmeside. 
 

6. Genvalg af Pernille Boa (109) som kasserer og af de to nuværende bestyrelsesmedlemmer, 
Linda (28) og Jesper (56). 
 

7. Marianne Doktor(nr. 36) blev genvalgt som suppleant. 
 

8. Genvalg af de nuværende revisorer: Bo Andersen og Eva Kristjansson vil gerne fortsætte.  
 

9. Eventuelt: Ikke noget at refere. 
 

 
Med venlig hilsen 
 
Peter Kristjansson (referent) (37) 


